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Boligudvalget har i brev af 11. december stillet mig følgende spørgsmål (BOU 

alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra 

Christian Juhl (EL). 

Spørgsmål nr. 63: 

Hvorfor baserer man ghettolisten på tal fra før parallelsamfundspakken fra 

december 2018? Er det ikke lovgivning med tilbagevirkende kraft? 

Svar: 

Boligministeriet anvender altid de nyeste tilgængelige data fra Danmarks Stati-

stik i forbindelse med opgørelsen af de enkelte ghettokriterier og tallene er fra 

det foregående år. Dog er det politisk besluttet, at der anvendes toårige gen-

nemsnit for ghettokriterierne vedrørende beskæftigelse og dømte og derfor vil 

der indgå tal i opgørelsen, som er to år gamle. Formålet hermed er, at ghettoli-

sten ikke bliver ligeså følsom for atypiske eller tilfældige udsving. 

Der er ikke tale om lovgivning med tilbagevirkende kraft.  

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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